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Министар спољне и унутрашње трговине, туризма и телекомуникација Расим Љајић
најавио је данас да је најреалније да турска Халк банка за десетак дана преузме
Чачанску банку.

  

- Више је него извесно да ће турска Халкбанка доћи на наше тржиште што је за нас
значајно са више аспеката - рекао је Љајић новинарима на симпозијуму "Унапређење
економских односа између Турске и Србије" у Београду.

  

  

Преговори су, казао је, у завршној фази пошто је српска страна предала уговор Халк
банци која, како је рекао, нема примедби и одговор ће бити позитиван.

  

Он је казао да ће Влада Србије, чим добије одговор Халк банке, дати мишљење о
понуђеним условима преузимања већинског дела Чачанске банке.

  

- Реално је да за десетак дана имамо потписан уговор о преузимању - казао је Љајић
истакавши да је долазак турске банке на српско тржиште веома значајан.

  

Као пример је навео Македониију где је Халкбанка трећину од укупно предвидјених
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кредита дала за развој мале привреде.

  

- Ми очекујемо помоћ у развоју малог и средњег бизниса, а то је и сигнал за друге турске
инвеститоре и улагаче да додју и инвестирају у Србију - рекао је Љајић.

  

Он је казао да су у скоро свим земљама где су турски инвеститори присутни, најпре
дошле банке.

  

- Ово је једна од највећих турских банака и то ће бити најбољи сигнал за инвеститоре да
дођу и улажу у српску привреду - казао је Љајић.

  

Љајић је подсетио да ће ове године и турска Зират банка доћи у Црну Гору.

  

(Танјуг)
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